
 
Urheiluseurojen yleisavustukset 2025 
  
Hyvinvointijaos 29.04.2025 § 13    
49/02.05.01.00/2025    
 
 
Valmistelija liikuntatoimenjohtaja Timo Hyötyläinen, puh. 044 740 1314 
 

 
Siilinjärven kunnan hyvinvointijaos jakaa kunnan eri toimialojen myöntämät 
avustukset määrärahojen puitteissa. Liikuntapalveluiden 
avustusmäärärahasta on hyvinvointijaoksen päätöksellä (Hyvinvointijaos 
25.02.2025 § 4) päätetty jakaa urheiluseurojen yleisavustuksina 20 000 €. 
  
Avustusten hakuilmoitus on julkaistu Uutis-Jousessa, kunnan some-
kanavilla sekä ilmoitettu kunnan verkkosivuilla. Tämän lisäksi 
urheiluseuroille on lähetetty tiedote hakuajoista ja avustusten hakemisesta 
on tiedotettu urheiluseurojen tapaamisessa. Yleisavustusten hakuaika 
päättyi 28.3.2025. Avustusten haku tapahtui webropol-ohjelman kautta. 
Määräaikaan mennessä saapui 15 hakemusta. 

  
Yleisavustusten jakoehdotuksessa on huomioitu jokaiselle seuralle 
avustuksen ns. perusosa. Loppuosa jaetaan huomioiden valtakunnallista 
menestystä, alueellista vaikuttavuutta sekä terveysliikunnan ja yksilölajien 
osuutta. 

  
Hyvinvointijaoksen hyväksymän avustusohjeen mukaisesti 
avustushakemuksen liitteenä tulee toimittaa toimintakertomus, tilinpäätös 
ja toiminnantarkastuskertomus edelliseltä toimintakaudelta sekä kuluvan 
kauden toimintasuunnitelma ja talousarvio. Lisäksi urheiluseuroilta 
edellytetään päihteettömyyssitoumus alle 18-vuotiaiden toiminnan osalta. 
Avustus voidaan maksaa, kun kaikki vaaditut asiakirjat on toimitettu. 
 

Päätöksen vaikutusten ennakkoarviointi: Ennakkoarviointia ei tarvita, koska arviointi on 
toteutettuavustusmäärärahat 2025 päätöksen (hyvinvointijaos 25.02.2025 § 4) yhteydessä. 

  
 

 
Päätösehdotus Hyvinvointijaos päättää jakaa urheiluseurojen yleisavustukset liitteen 

mukaisesti. 
 

Päätös Hyväksyttiin päätösehdotus. 
____ 
 
Henna Hiltunen ei esteellisenä (yhteisöjäävi) osallistunut asian käsittelyyn 
ja päätöksentekoon. 
 
Seppo Kiiski ei esteellisenä (yhteisöjäävi) osallistunut asian käsittelyyn ja 
päätöksentekoon. 
 
Liikuntatoimenjohtaja Timo Hyötyläinen oli kokouksessa asiantuntijana 
asian käsittelyn ajan. 

 


